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Närvarande: Stina Thysell Persson, Jesper Sydlén, Peter Albinsson, Catarina Roos, Katarina
Eriksson

Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.
Frågan från herrlaget ang minibuss tas med till
huvudstyrelsemötet ikväll.
Datum för innebandygalan kanske kommer att ändras

Budget Budgeten ser bra ut. Och än så länge vet vi inte om vi måste
förändra budgeten för nästa år eller inte.

Information om
lag - behov av
stöd

Vi diskuterar olika lag i innebandyn och det arbete vi har gjort
de sista veckorna

Händelser i
Hammarhallen

P13 spelade match mot Guif, för 2 veckor sedan och då lade
någon motståndarnas skor i toaletten och duschen och satte på
duschen.  - vi har gått ut med detta som en nyhet och önskar
att matchvärden kollar omklädningsrummen och så har vi
önskat nycklar från kommunen.

Se också till att inte låta dörrarna till våra hallar stå öppna när
ni har träning - inga obehöriga ska vara i korridorerna,
omklädningsrummen eller hallarna. Ni får turas om att öppna
dörren till era spelare och föräldrar.

Mail till
kommunen

Vi vill ha nycklar till omklädningsrummen.
Lilla Hammarhallen ska vara låst under matcher och träningar,
den är enbart till för uppvärmning innan match.

Domarhändelse En händelse för någon vecka sedan i Hammarhallen.
Vi hjälpte domarna att skriva anmälan till disciplinnämnden.



Packning Ica
23/12

Jesper i innebandysektionen fördelar tider och meddelar lagen
Lagen som ska jobba är Herrlaget, herrar utv och dam utv
kl 11-18, helst 2 personer i varje kassa.
Lagen ska ha matchtröjor på sig.

Östen
Berglunds-
fonden

Vi har fått 144 500;- för utomhussarg
Vi har även fått 5335:- till saker etc för bollskoj

Parainnebandy Alla pengar ska redovisas innan december är slut

Lagfoto-
grafering

Föräldrarepresentanterna tyckte inte att vi skulle ha lagfoton,
så vi har ringt och sagt att vi inte är intresserade

Målvaktstränare
för de yngre

Mikael Fransson - för de yngre
Vi väljer dessa datum, om Mikael kan då:
Onsdag 11/1 kl 19-20, P11 är skyttar
Onsdag 1/3 kl 19-20, vi återkommer om skyttar
Vi frågar också P11 om vi får använda halva Liljahallen dessa
kvällar.

Ella Saari - för de äldre
Vi planerar in ett tillfälle i januari och ett i februari eller mars,
återkommer om datum



Bingon -
Catarina Roos

Catarina Roos ansvarar nu för bingofördelningen och allt som
rör det. Om lagen har frågor runt bingon kan man kontakta
henne.

Information från
idrottsrådet

Catarina R och Stina var på det förra veckan. Det var
genomgång av fritidsbanken och olika pengar man kan söka
från olika ställen.
Amanda Delgado Johansson deltog också och pratade om
kommunikation.

Träningstider P11 har valt att inte träna själva på måndagar, vi funderar på
hur vi ska fördela den tiden som nu blir ledig.
Vi funderar även på om F13 kan börja träna kl 17.30 på
onsdagar så att P08/09 slipper träna ända till 21.30. Vi vet att
det inte är så snällt mot F13, för då får de två träningstider
som börjar kl 17.30. Men det vore skönt för P08/09 att få sluta
kl 21.00.

Cup för
15-lagen

Katarina E kollar med herrlaget och damer utveckling om de
kan tänka sig att hålla i en cup för P15/F15 i februari/mars.

Övriga frågor Nästa möte 8/1 kl 17.30
5/2 har vi sektionsmöte med föräldrarepresentanter och
spelarråd för att framförallt planera rallyt.
Vi kommer att jobba på rallyt fredag 10/2

Noterats av Katarina E


